
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

ΠΡΟΣ: 

1) Υπουργό Περιβάλλοντος 

 

Θέμα: Πληθυσμός λύκων και επιθέσεις σε σκυλιά εργασίας ή και κατοικίδια 

Κατά τη διάρκεια του καλοκαιριού επιστήμονες μελετούν την συμπεριφορά 

των λύκων στο εθνικά πάρκα της Μινεσότα στις ΗΠΑ. Η φωτογραφία δείχνει 

τα ίχνη των κινήσεων διαφορετικών ζώων από διάφορες αγέλες μέσα στο 

πάρκο. Όπως βλέπουμε οι λύκοι είναι ζώα που ζουν σε περιοχές και 

περιφρουρούν την περιοχή τους ενώ παραμένουν έξω από την περιοχή άλλης 

αγέλης. Αυτό συμβαίνει διότι όταν ένα ζώο μπει στην περιοχή άλλης αγέλης 

αυτό θα προκαλέσει μάχη ανάμεσα στους αρχηγούς των δυο αγελών. Η 

περιοχή που βλέπουμε στο χάρτη είναι πάνω από 800 τετραγωνικά χιλιόμετρα 

περίπου όσο ο μισός Νομός Φλώρινας. Από την εικόνα αυτή καταλαβαίνουμε 

πόσο πίσω βρίσκεται η χώρα σε θέματα καταγραφής πληθυσμών του λύκου 

παρά τα εκατομμύρια των επιδοτήσεων που διάφορες οργανώσεις σαν τον 

Αρκτούρο  λαμβάνουν απλόχερα από εθνικούς και κοινοτικούς πόρους. Σε μία 

χώρα που η αύξηση του λύκου δείχνει να βρίσκεται σε εκρηκτικά νούμερα, 

ενώ συχνές είναι οι επιθέσεις σε σκυλιά, είτε εργασίας (κυνηγόσκυλα, 

τσοπανόσκυλα), είτε σε κατοικίδια. Είναι δε τραγικό να έρχεται στη δημόσια 

συζήτηση μόνο όταν η επίθεση έχει ως θύμα το κατοικίδιο δημοσιογράφου. 

Ερωτάται ο Αρμόδιος Υπουργός: 

1) Μπορείτε να μας δώσετε μια επίσημη ενημέρωση σχετικά με τον 

πληθυσμό του λύκου στην Ελλάδα; Πότε έγινε η τελευταία έρευνα σχετικά, 

από το κράτος και τις αρμόδιες υπηρεσίες του; 

2) Η πολιτεία τι κάνει για να μελετήσει το πρόβλημα στο σύνολό του και 

να προστατέψει τους πολίτες της; 

3) Γιατί συνεχίζετε την υποβάθμιση των δασικών υπηρεσιών και γίνεστε 

έρμαια στις φιλοδοξίες, προσωπικές ή οικονομικές, διαφόρων ΜΚΟ που 

δηλώνουν «υπεύθυνοι» για ένα πρόβλημα της υπαίθρου, ενώ είναι παντελώς 

άσχετοι;  

4) Μήπως φοβάστε την αντιμετώπιση του προβλήματος και την μελλοντική 

διαχείριση του πληθυσμού και δεν ξεκινάτε μία συνολική έρευνα για τη χώρα; 
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5) Γιατί δεν αλλάζει το καθεστώς του ΕΛΓΑ για να αποζημιώνονται πλήρως 

και όχι εν μέρει οι κτηνοτρόφοι που βλέπουν τα ζωντανά τους να 

κατασπαράσσονται από επιδρομές λύκων; 

 

Αθήνα 09/11/2023 

Ο ερωτών βουλευτής  

 

Φλώρος Κωνσταντίνος 

Ανεξάρτητος Βουλευτής Λαρίσης 




